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Onderwerp vraag: Voetpaden Otterbeek 

Toelichtende nota  
 
De wijk Otterbeek is een wijk met een zeer divers bewonerspubliek waaronder heel wat mensen die minder 
goed te been zijn. Rond de sociale woningen werden bij de heraanleg van de openbare ruimte kwalitatieve 
voetpaden aangelegd. Een zeer goede zaak. Toch worden er vanuit de wijk nog enkele problemen 
gesignaleerd: 
 

1. Met betrekking tot de toegankelijkheid van het ziekenhuis: men kan met de fiets vlot van de wijk via 
het WZC Roosendaelveld naar het AZ Sint-Maarten. Echter: het ontbreekt op deze weg aan een veilig 
voetpad. Voetgangers worden gedwongen om op de rijweg te wandelen. (Zie foto) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vandaar volgende vragen: 

a. Wie is de eigenaar van de huidige weg? Is dit een openbare weg of eigendom van het 
Zorgbedrijf/Ziekenhuis? 

b. Werd er reeds onderzocht of een afgescheiden voetpad kan aangelegd worden tussen de wijk 
Otterbeek en het AZ Sint-Maarten?  

c. Zo ja, wat was het resultaat van dit onderzoek? En waarom werd er geen voetpad aangelegd? 
d. Zo nee, overweegt de stad alsnog de aanleg van een voetpad? 

 
2. Met betrekking tot de Tivolilaan en wijk Otterbeek voorbij de sociale woonwijk: de Tivolilaan wordt 

onderbroken door paaltjes. Voorbij de paaltjes is er geen voetpad in de wijk meer die naam waardig. 
Vandaar volgende vragen: 

a. Werd er reeds onderzocht of een voetpad kan aangelegd worden in dit stuk van Otterbeek 
(Tivolilaan en zijstraten)? 

b. Zo ja, wat was het resultaat van dit onderzoek? En waarom werd er geen voetpad aangelegd? 
c. Zo nee, overweegt de stad alsnog de aanleg van een voetpad? 
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